



1st stage of the UET Elite Circuit 2024
GRAN PREMIO DELLE NAZIONI - Sunday, October 29
Milano, Italy

The first event of the UET Elite Circuit 2024 took place in Milan on Sunday, with the best European trotters at the start.

VIVID WISE AS, first leader in the ranking

A Final on the Vincennes racecourse (France) on October 11, 2024

Prior to the Final of the UET Elite Circuit 2023, won by French Trotter **HONECK** at Solvalla racetrack (Sweden) on October 14, 2023, French **GO ON BOY** and Italian **VIVID WISE AS** had finished top of the 15-stage circuit standings (1st and 2nd). With the same number of points, they were finally separated by their rankings in the various stages.

The second edition of the UET Elite Circuit has barely got off the ground when this dynamic duo already occupies the top two places in the standings after the first leg. Winner of the **Grand Prix des Nations in Milan for the third year running**, **VIVID WISE AS**, trained by Alessandro GOCCIADORO and ridden by Matthieu ABRIVARD, is showing his ambitions. Second to **HONECK** in the Final, the French Trotter **GO ON BOY** confirms his performances of the first edition of the circuit. **HELIADE DU GOUTIER** and **CAPITAL MAIL** then finished ahead of the veteran Norwegian trotter **COKSTILE**. [See race results here](#)

UET Elite Circuit 2024 rankings after stage 1

Updated on Monday, October 30

Rank	Horse	Report points	Points of 29.10.23
1 ^{er}	VIVID WISE AS (IT)	0	15
2 ^e	GO ON BOY (FR)	0	10
3 ^e	HELIADE DU GOUTIER (FR)	0	8
4 ^e	CAPITAL MAIL (IT)	0	6
5 ^e	COKSTILE (NO)	0	5
6 ^e	CHARMANT DE ZACK (IT)	0	4
7 ^e	CHANCE EK (IT)	0	3
8 ^e	USAIN TÖLL (SE)	0	1
9 ^e	CITY LUX (IT)	0	1

Next stages of the circuit:

Stage 2 - Sunday, January 28, 2024 - Prix d'Amérique - Vincennes (France)

Stage 3 - Sunday, February 11, 2024 - Prix de France - Vincennes (France)

Link to the general standings of this edition, to download the rules and regulations, and the arrangements for the final, which will be held in France at the **Vincennes** racecourse **on Saturday, October 11, alongside the UET Grand Prix**. www.uet-trot.eu/uet-elite-circuit/

[Contact: UET secretariat - 15 Bd de Douaumont- 75017 Paris - tel. 33\(0\)149771403 - uet@letrot.com](mailto:uet@letrot.com)

EUROPEAN TROTTING UNION

15 Bd de Douaumont - 75017 Paris

uet@letrot.com - www.uet-trot.eu



1ère étape de l'UET Elite Circuit 2024
GRAN PREMIO DELLE NAZIONI – Dimanche 29 octobre
Milan, Italie

La première épreuve de l'UET Elite Circuit 2024 a eu lieu à Milan ce dimanche avec les meilleurs trotteurs européens au départ

VIVID WISE AS, premier leader au classement

Une Finale sur l'hippodrome de Vincennes (France) le 11 octobre 2024

Avant la Finale de l'UET Elite Circuit 2023 remportée par le Trotteur Français **HONECK** sur l'hippodrome de Solvalla (Suède) le 14 octobre 2023, le français **GO ON BOY** et l'italien **VIVID WISE AS** avaient terminé en tête du classement des 15 étapes du circuit (1^{er} et 2^{ème}). Possédant le même nombre de points, ils avaient dû être finalement départagés au niveau de leur classement dans les différentes étapes.

La deuxième édition de l'UET Elite Circuit vient à peine de démarrer que ce duo de choc occupe déjà les deux premières places du classement après la première étape. Vainqueur du **Grand Prix des Nations à Milan**, et ce pour la troisième année consécutive, **VIVID WISE AS** affiche ses ambitions, entraîné par Alessandro GOCCIADORO et drivé par Matthieu ABRIVARD. Deuxième d'**HONECK** dans la Finale, le Trotteur Français **GO ON BOY** confirme ses performances de la première édition du circuit. **HELIADÉ DU GOUTIER** et **CAPITAL MAIL** se classent ensuite devant le vétéran du peloton, le trotteur norvégien **COKSTILE**. [Voir ici le résultat de la courses](#)

Classement de l'UET Elite Circuit 2024 après la 1ère étape

Actualisé le lundi 30 octobre

Rang	Cheval	Report points	Points du 29.10.23
1 ^{er}	VIVID WISE AS (IT)	0	15
2 ^e	GO ON BOY (FR)	0	10
3 ^e	HELIADÉ DU GOUTIER (FR)	0	8
4 ^e	CAPITAL MAIL (IT)	0	6
5 ^e	COKSTILE (NO)	0	5
6 ^e	CHARMANT DE ZACK (IT)	0	4
7 ^e	CHANCE EK (IT)	0	3
8 ^e	USAIN TÖLL (SE)	0	1
9 ^e	CITY LUX (IT)	0	1

Prochaines étapes du circuit :

2ème étape – Dimanche 28 janvier 2024 - Prix d'Amérique - Vincennes (France)

3ème étape – Dimanche 11 février 2024 - Prix de France - Vincennes (France)

Lien pour suivre le classement général de cette édition, pour télécharger le règlement avec son barème, les dispositions de la finale qui aura lieu en France sur l'hippodrome de **Vincennes le samedi 11 octobre en parallèle du Grand Prix de l'UET**. www.uet-trot.eu/uet-elite-circuit/

Contact : UET secrétariat - 15 Bd de Douaumont – 75017 Paris – tél. 33(0)149771403 – uet@letrot.com

UNION EUROPEENNE DU TROT

15 Bd de Douaumont – 75017 Paris

uet@letrot.com – www.uet-trot.eu